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Referat skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag den 23. januar 2024 kl. 17.00 – 19.30 

Fjordskolen, Åbjerg 8, 6340 Kruså 

 

Deltagere

 Signe Jacobsen 

 Kristine Roost 

Johnsen 

 Inge Ryborg Lund 

 Helle Cornett 

 Lis Johansen 

 Karina Nikolajsen  

 

 Betina Julius 

Pedesen 

 Jens Boddum 

 

Afbud 

 Gitte Jepsen 

 Svetoslava Ruseva 

 Nina Brunsgaard Specter-Sørensen 

 

Dagsorden 

1. Velkommen 

 

 

2. Regnskab 2023 orientering 

 

Regnskabet 2023 er lukket. Vi har et mindre forbrug på 

2.7 mil. 

 

3. Godkendelse af budget 2024 

 

Vi har forsøgt at lægge et budget der går i nul. 

 

Særligt i år er der bevilliget et udviklingsforløb for afdeling 

B og gynger til legepladsen op afdeling D/E. Samtidig er 

der afsat penge til at arbejde med det psykiske 

arbejdsmiljø, herunder de høje følelsesmæssige krav. 

 

Bestyrelsen godkender budgettet. 

Bilag 1 

 

4. Høringssvar justering af styrelsesvedtægt 

Bestyrelsen ønsker ikke at indgive et høringssvar.  

 

 

Bilag 2,3 og 4 

5. Skoleudviklingssamtale 

 

Skolechefen og Direktør for Børn og Kultur kommer til 

skoleudviklingssamtale 27. februar 2024 kl. 14:00 

 

Udviklingspunkter for Fjordskolen: 

Vi lægger vægt på at være et specialpædagogisk fyrtårn 

samtidig med at vi bidrager med vores viden indenfor 

almenområdet i form af visitter og kurser. 

Bilag 5 

Fjordskolen 
Åbjerg 8B 
6340 Kruså 
 
7376 6733 
fjordskolen@aabenraa.dk 
 
 
 
 
 

 

 

 

 



  

Side 2 af 3 

 

Herudover ønsker vi at sætte fokus på arbejdet med de 

høje følelsesmæssige krav. 

 

Signe og Lis deltager.  

 

6. Kommende valg til skolebestyrelsen 

 

Tidsplanen gennemgået.  

Vi skal nedsætte en valgbestyrelse. Formand og skoleleder 

udgør valgbestyrelsen 

 

Opstillingsmødet bliver den 25/4 klokken 17. Vi 

serverer varme hveder.  

 

Lis, Helle og Svetoslava er på valg. Der skal afklares 

hvorvidt Svetoslava ønsker at stille op. 

 

Der skal afklares, hvorvidt der skal vælges nye 

suppleanter. 

 

Vi arbejder videre med valget på næste bestyrelsesmøde. 

Bilag 6 

 

7. Orientering om genhusning i Tinglev 

 

Alt er gået rigtig fint. Eleverne er landet godt og der er en 

god stemning i Tinglev. 

 

Der er hurtigt kommet styr på kørslen og vi oplever ingen 

problemer. Ros til HB Care for god service.  

 

Indskolingen arbejder med at afklare, hvorvidt de har 

behov for at have en bus stående derude eller om det kan 

løses på anden vis.  

 

Der er mulighed for at låne bålhytten af spejderne i 

Tinglev. Signe går videre med det. 

 

 

 

7. Orientering 

1. Bestyrelsesformand 

2. MED-udvalg 

3. Øvrige medlemmer 

4. Skolens ledelse    

 

 

8. Evt. Ansættelsessamtaler gik fint. Der er 4 lærere, der pt 

er tilbudt stillinger. Der skal ansættes 2 til afdeling A og 2 

til afdeling D. 

 

Vores ergoterapeut Susanne Hygum har fået nyt job. Der 

er opslået en ny stilling.  

 

I MED arbejder vi med skoleårets planlægning.  

 

Elevrådet er kommet rigtig godt i gang. De arbejder på en 

video til skolebestyrelsen. 
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Der er opstillet stillads på skolen, og de påbegynder 

arbejdet med nyt tag i næste uge.  

 

Der gøres opmærksom på en problematik ift. hvorvidt HB 

kontakter forældrene ved forsinkelser. 

 

 


